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Ingediende vragen STADSDEELCOMMISSIE ZUID dinsdag 21 maart 2023

(stadsdeelmanagement zet de vragen uit binnen de ambtelijke organisatie)

Insprekers: 

- Inspreker: Dhr. Kiewik, namens de grondeigenaren/agrariërs, bij agendapunt 7 gebiedsagenda 
Broekheurne

- Inspreker: Dhr. Boshuis, als vertegenwoordiger van de bewoners aan de gebiedstafel, bij 
agendapunt 7 gebiedsagenda Broekheurne

- Inspreker: Dhr. Hobbelt, namens de buurtkring Broekheurne, bij agendapunt 7 gebiedsagenda 
Broekheurne

Rondvragen:

1. dhr. Dogan (EA) – Hidderhoek 

EnschedeAnders wil graag onderstaande vragen stellen bij het Stadsdeelcommissie Zuid vergadering 
van dinsdag 21 maart n.a.v. het artikel in de tubantia:
Buren in Enschede op voet van oorlog, vuurwapens en andere gevaarlijke voorwerpen.
 
EnschedeAnders is uitgenodigd voor een gesprek door 12 buren naar aanleiding van een 4 jaar 
durend vete.
In dit gesprek is naar voren gekomen dat de 16 aanwezige Hidderhoekers, zich voornamelijk grote 
zorgen maken over hun kinderen en de angst die dit door de jaren in hen heeft genesteld.
Dat dit effect heeft op de omliggende buren maar met name op het functioneren van de kinderen in de 
straat.
 
EnschedeAnders heeft de volgende vragen:
 

1. Welke acties hebben er plaatsgevonden door o.a. de politie, stadsdeelmanagement / college, 
wijkcoach en Ons Huis etc. de afgelopen maanden / jaren?

2. Op welke wijze is er aandacht geweest voor de omliggende buren / kinderen waarvan 
sommigen (voornamelijk kinderen) zoals uit het gesprek naar voren kwam, trauma’s eraan 
hebben overgehouden?

3. Welke concrete acties gaan er nu plaatsvinden in de Hidderhoek / buurt?

2. mw. Woltjer (SP) – oversteekplaats voetgangers Winkelcentrum het Stroink

Er is naar aanleiding van de nieuwe inrichting een verkeersstroom ontstaan die misschien niet geheel 
de bedoeling is geweest.
Vanaf de scholen aan de Knalhutte werd overgestoken via de schooloversteekplaats 
(Knalhutte/Verwooldslanden/Reerinklanden) als men richting winkelcentrum wilde rijden per fiets. En 
via het fietspad werd dan bij het tankstation weer overgestoken via het voetgangersverkeerslicht 
richting de winkels.

Wat er nu ineens veel meer gebeurd is dat via het fietspad naast de scholen tegen de rijrichting in het 
fietspad wordt gebruikt zonder 2 keer over te steken. Bij het tankstation ontstaan nu gevaarlijke 
situaties. Er komt van 3 kanten autoverkeer en van 4 kanten fietsverkeer plus daardoorheen afslaand 
autoverkeer van en naar het tankstation.  
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1. Is er sprake van een niet voorziene wijziging in gedrag of is hier rekening mee gehouden?
2. Is het een idee om via de scholen Het Vastert, Drakenstyn en het Bomans hier aandacht voor 

te vragen richting ouders?
3. Zijn er mogelijkheden om de situatie aan de kant van de scholen en het tankstation toch iets 

veiliger te maken zodat we later niet denken “hadden we toen maar…”.

3. mw. Sümer (CDA) – oversteekplaats flat Leunenberg
De oversteekplaats bij de drie flats aan het Leunenberg richting Wesselerbrinklaan.

Een aantal bewoners heeft aangegeven dat er over het grasveldje wordt gelopen en vervolgens de 
straat wordt overgestoken. Vanuit de eerste en de derde flat is er een oversteekplaats echter bij de 
middelste flat niet. Hierdoor lopen bewoners over het gras heen.
Veel van de bewoners steken over om naar de kerk tegenover te gaan of naar de magneet of de 
andere maatschappelijke bestemmingen.
 

1. Is dit bij de wethouder bekend?
2. Is het mogelijk om de situatie te gaan bekijken?
3. Is het mogelijk om een voetganger pad aan te leggen en een oversteekplaats over de 

Wesselerbrinklaan aan te leggen zoals bij de andere twee flats?


